
Z Á P I S N I C A 

z 3. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Drienici  

konaného dňa 3. marca 2023 

 

Prítomní: Ing. Igor Birčák, starosta obce - ospravedlnený  

Poslanci: Marián Dudič, Ing. Peter Javorský, Jozef Kunák, Milan Malcovský, Jozef 

Olejár, Anton Onofrej, Miroslav Palenčár. 

Hlavný kontrolór: Ing. Mária Galeštoková 

                Zapisovateľ: Frederika Vranková  

 

Priebeh zasadnutia:  

 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľa a overovateľa zápisnice, program 

zasadnutia 

3. Kontrola uznesení 

4. Prerokovanie žiadosti Jána Boguského, Drienica 21 o odkúpenie pozemkov vo 

vlastníctve obce na parcelách KN C 286/2 a KN C294/6 

5. Prerokovanie žiadosti Mgr. Márie Nagyovej, Drienica 16 o odkúpenie pozemku vo 

vlastníctve obce na parcele KN C 1473/9 

6. Zámer na odkúpenie časti parcely KN C 1651/28 vo výmere 16m² pod MK Kapustnice 

7. Podmienky prenájmu obecnej chaty  

8. Zmluva o budúcej zmluve – Zriadenie vecného bremena NN Kapustnice 

9. Správa kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za rok 2022 

10. Rozpočtové opatrenie 8/2022 

11. Rozpočtové opatrenie 1/2023 

12. Rozpočtové opatrenie 2/2023 

13. Rôzne - informácie starostu obce:  

- ulice obce 

- ples 2023 

- MDD 

- IBV 

- vypínanie verejného osvetlenia 

14. Diskusia 

15. Záver 

 

 

k bodu č. 1: 

 Zasadnutie otvoril a viedol zástupca starostu obce Milan Malcovský, všetkých 

prítomných privítal a oboznámil ich s priebehom zasadnutia.  

k bodu č. 2: 

 Zástupca starostu obce Milan Malcovský navrhol do návrhovej komisie poslancov 
Mariána Dudiča, Jozefa Olejára a Miroslava Palenčára, za zapisovateľku zápisnice určil 

Frederiku Vrankovú a za overovateľa zápisnice Jozefa Kunáka. Prečítal program a všetci 

prítomní poslanci súhlasili. 

k bodu č. 3:  

 Zástupca starostu obce Milan Malcovský informoval ostatných poslancov o plnení 

uznesení. Kontrola bola v poriadku. Všetci poslanci zobrali túto informáciu na vedomie. 

k bodu č. 4: 

  Zástupca starostu obce Milan Malcovský vysvetlil, že ide o parcely v novej IBV. 

Otvoril diskusiu. Poslanci sa zhodli na tom, že pozemky by sa mali predávať po poradí ako boli 

odkúpené a poverujú starostu obce Ing. Igora Birčáka oznámiť žiadateľovi vyjadrenie obecného 

zastupiteľstva že predaj pozemkov sa bude realizovať až po vydaní stavebného povolenia na 

všetky siete infraštruktúry.  Poslanci zobrali žiadosť na vedomie. 

k bodu č. 5: 



 Zástupca starostu obce Milan Malcovský vysvetľuje poslancom ako sú pozemky 

vyčlenené, koľko m² chce Mgr. Mária Nagyová od obce odkúpiť, vysvetľuje im aký je postup 

na odkúpenie obecných pozemkov, že obec musí najprv zverejniť zámer. Zástupca starostu 

otvoril diskusiu, prerokovali aká by mala byť cena pozemku a poverili starostu obce Ing. Igora 

Birčáka aby dal zhotoviť znalecký posudok na určenie predajnej ceny pozemku.  

k bodu č. 6: 

Zástupca starostu obce Milan Malcovský prečítal zámer na odkúpenie parcely KN C 

1651/28 vo výmere 16 m² pod miestnou komunikáciou Kapustnice. Pozemok by sa odkúpil za 

30 Eur za m². Prítomný bol aj pán Mgr. Gregor Haščák, ktorého je daný pozemok. Súhlasí 

s predajom s tým, že by si chcel umiestniť na pozemok billboard. Poslanci sa dohodli že 

v tomto prípade súhlasia so zmluvou na 10 rokov za poplatok 1€/rok. Mgr. Gregor Haščák 

s tým súhlasil, poslanci ho vyzvali k tomu aby im predložil návrh ako by ten billboard 

vyzeral.  

k bodu č.7: 

 Zástupca starostu obce Milan Malcovský prečítal podmienky prenájmu obecnej chaty 

na Lysej. Obecné zastupiteľstvo v Drienici zostavilo komisiu na vyhotovenie ponúk 

v obchodnej verejnej súťaži v zložení: Ing. Igor Birčák, Ing. Peter Javorský a Jozef Olejár. 

Obecné zastupiteľstvo v Drienici schvaľuje vyhlásenie verejnej súťaže na nájom nebytových 

priestorov. 

k bodu č. 8: 

 Zástupca starostu obce Milan Malcovský hovorí že ide o rozšírenie NN sieti 

o pripojenie pre 12 rekreačných chát. Vysvetľuje kde presne sa chaty nachádzajú. Obecné 

zastupiteľstvo berie na vedomie návrh zmluvy bez podmienok.  

k bodu č. 9: 

 Zástupca starostu obce Milan Malcovský prečítal správu kontrolnej činnosti hlavného 

kontrolóra obce Ing. Márie Galeštokovej a obecné zastupiteľstvo túto správu zobralo na 

vedomie.  

k bodu č.10: 

 Zástupca starostu obce Milan Malcovský prešiel rozpočtové opatrenie. Obecné 

zastupiteľstvo zobralo toto rozpočtové opatrenie č. 8/2022 na vedomie.  

k bodu č. 11: 

 Zástupca starostu obce Milan Malcovský vysvetlil poslancom ako sa využili peniaze 

v tomto rozpočtovom opatrení. Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie rozpočtové opatrenie 

č. 1/2023.  

k bodu č. 12: 

 Zástupca starostu obce Milan Malcovský vysvetľuje ako budú použité peniaze, na 

výstavbu ciest v IBV a na multifunkčné ihrisko dolný koniec. Obecné zastupiteľstvo 

schvaľuje rozpočtové opatrenie č. 2/2023. 

k bodu č. 13: 

 Zástupca starostu obce Milan Malcovský vraví v akej finančnej situácií je obec, pri 

všetkých výdavkoch, ktoré má, obecné zastupiteľstvo zobralo túto informáciu na vedomie 

a neschvaľuje zaviesť názvy ulíc v roku 2023. 
 Zástupca starostu obce Milan Malcovský podotkol že na plese sa zúčastnilo menej 

ľudí ako predpokladali a že celkovo to bolo dobré podujatie.  

 Zástupca starostu obce Milan Malcovský vyzval poslancov a členov športovej 

a kultúrnej komisie usporiadať medzinárodný deň detí dňa 4. júna 2023. Obecné 

zastupiteľstvo túto informáciu zobralo na vedomie.  

 Zástupca starostu obce Milan Malcovský informoval poslancov obecného 

zastupiteľstva o kontrole prác ktoré sa uskutoční v najbližšej dobe. Predstavil im žiadosť pána 

Martina Birčáka, ktorý taktiež chce odkúpiť pozemok v novej IBV. Poslanci poverili starostu 

obce oznámiť žiadateľovi vyjadrenie obecného zastupiteľstva že predaj pozemkov sa bude 

realizovať až po vydaní stavebného povolenia na všetky siete infraštruktúry.  Ďalej podotkol, 

že obec by v novej IBV chcela pozemky aj odkúpiť nie len predávať. Poslanci obecného 

zastupiteľstva zobrali túto informáciu na vedomie a zároveň poverujú starostu obce Ing. Igora 

Birčáka o vypracovanie znaleckého posudku na parcely v novej IBV. 



 Zástupca starostu obce Milan Malcovský navrhol kvôli šetreniu obecných peňazí 

vypínanie obecného verejného osvetlenia, ktoré sa vypína od 23:50 do 03:50. poslanci 

obecného zastupiteľstva zobrali na vedomie túto informáciu. 

k bodu č. 14: 

 Poslanci medzi sebou diskutovali o tom, že by chceli urobiť verejnú schôdzu pre 

obyvateľov obce aby vedeli niečo viac o regulácií a o moste ktoré sú v zlom stave po 

povodniach v roku 2022 , zástupca starostu Milan Malcovský vysvetľuje, že práve obecné 

zastupiteľstvo musí zvolať verejnú schôdzu. Ďalej hovorí že starosta obce Ing. Igor Birčák 

podal žiadosť o refundáciu energií, ktoré Vláda SR refunduje len silovú zložku bez DPH vo 

výške 80%.  Diskutovali o tom, že ak by bolo nutné je možné aby obec zobrala pôžičku na 

práce, ktoré bude nevyhnutne tento rok vykonať. 

k bodu č. 15 

 Zástupca starostu obce Milan Malcovský poďakoval všetkým za účasť a rokovanie 

obecného zastupiteľstva ukončil. 

 

 

 

 

Zapísala: Frederika Vranková  .............................. 

 

Overovateľ: Jozef Kunák         ............................... 

 

V Drienici 03.03.2023 

 

 

 

 

         Ing. Igor  B i r č á k 

                                                                                                               starosta obce  

 


